
 

 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

 

Den Haag, 13 maart 2018 

 

U heeft mij om een inhoudelijke reactie gevraagd op de mail die u heeft 

ontvangen van mevrouw B. te B. In haar mail schrijft zij over haar ervaringen 

met de gemeente Ooststellingwerf inzake de beschermd wonen voorziening 

voor haar zoon. Haar zoon heeft in dat kader enige tijd gewoond op een 

locatie van aanbieder Phusis. Mevrouw B. was niet tevreden over de 

ondersteuning die haar zoon werd geboden en heeft hem van deze locatie 

weggehaald. Tevens is zij niet tevreden over de wijze waarop de gemeente 

Ooststellingwerf heeft gehandeld; zo zou zij niet zijn geïnformeerd over het 

gemeentelijk onderzoek naar de locatie. 

 

Naar aanleiding van uw verzoek heeft VWS contact opgenomen met 

mevrouw B. Zij vertelde dat haar eigen gemeente, Borger Odoorn, momenteel 

bezig is te zoeken naar een geschikte locatie voor beschermd wonen, dit op 

basis van een persoonsgebonden budget. Momenteel woont haar zoon bij haar 

moeder. 

Mevrouw B. vertelde dat zij juridische stappen wil ondernemen tegen de 

gemeente en de aanbieder. VWS heeft mevrouw geïnformeerd over het 

bestuursrechtelijk kader dat geldt voor de Wmo 2015 en uitleg gegeven over 

de mogelijkheden van bezwaar, beroep en klachtrecht die de Algemene wet 

bestuursrecht biedt. Ook heeft hij haar gewezen op eventuele juridische 

ondersteuning door het Juridisch Loket. 

 

Vervolgens is navraag gedaan bij de gemeente Ooststellingwerf. Uit deze 

navraag is gebleken dat de gemeente momenteel onderzoek doet naar de 

desbetreffende locatie, dat is de reden dat mevrouw B. nog niets heeft 

vernomen over de uitkomsten. Dit onderzoek is breed van opzet, en wordt 

uitgevoerd door de GGD en Bouw- en Woningtoezicht. Verder blijkt dat de 

gemeente de afgelopen periode drie à vier maal contact heeft gehad met 

mevrouw B. De gemeente heeft mevrouw B. daarbij aangeboden om haar 

desgewenst te informeren als de uitkomsten van het onderzoek vast staan.  

 

Afgaande op de informatie die de gemeente mij heeft verstrekt, ben ik van 

mening dat de gemeente deze casus op de juiste wijze aanpakt, gelet op haar 

toezichthoudende taken in het kader van de Wmo 2015. Ik vertrouw er op 

basis van mijn verkregen inzichten op dat de gemeente de juiste 

vervolgstappen zal zetten, mocht daartoe aanleiding bestaan.  

 

De minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport, 

H.M. de Jonge 


